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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného dne 23. 1. 2012 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 8 z 9 členů výboru a tajemník výboru. Při hlasování 
č. 1, 2 a 3 přítomno 7 členů výboru. 
 
Omluveni: Andera Vlásenková 
 
Hosté: doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy, Mgr. Ivan Kabický – 
náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. Pavel Richter – náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. 
Karel Březina – člen zastupitelstva hl. m. Prahy, Ing. Patrik Paneš, Ph.D. – vedoucí odd. PRM 
MHMP, zástupci sdělovacích prostředků a veřejnost. 
 
Zahájení:    14,15 hod. 
Ukončení:  15,25 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP doc. Ing. Zdeněk Tůma, CSc. 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. přivítal přítomné a konstatoval, že  FV 
ZHMP je usnášeníschopný, informoval FV ZHMP, že k volbě místopředsedů bude 
přistoupeno na příštím zasedání. Ověřovatelem zápisu byl v průběhu jednání FV ZHMP 
stanoven Bc. O. Pecha. 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. vyzval přítomné k připomínkám a doplněním 
k programu zasedání. Protože byl navržený program bez připomínek, nechal hlasovat o 
schválení programu. 
 
Hlasování č. 1:  7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. přistoupil k prvnímu bodu a vyzval přítomné 
k připomínkám a doplnění k zápisu z minulého jednání. Vzhledem k tomu, že byl tento bod 
bez připomínek, dal hlasovat o schválení zápisu z minulého jednání. 
 
Hlasování č. 2:  7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II.  K návrhu úpravy schváleného rozpočtu vlastního HMP na rok 2012 – rozpuštění 
investiční rezervy 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. uvedl bod, přivítal primátora hl. m Prahy 
doc. MUDr. B. Svobodu, CSc., Mgr. I. Kabického – náměstka primátora hl.m. Prahy a 
Ing. P. Richtera – náměstka primátora hl. m. Prahy, a předal slovo předkladateli              
doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. – primátorovi hl. m. Prahy. Ten uvedl základní 
východiska projednávaného bodu, také přiblížil strukturu kapitálových výdajů a představil  
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FV ZHMP priority nové koalice v oblasti kapitálových výdajů a uvedl rozdíly 
v předkládaném návrhu oproti minulým letům.     
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. poděkoval za úvod. Doplnil předkladatele, že 
budou hledány úspory i v oblasti provozních výdajů a otevřel diskuzi. 
 
Do diskuze se postupně přihlásil JUDr. P. Hulinský, Ph.D., Ing. P. Richter – náměstek 
primátora hl. m. Prahy, Bc. O. Pecha, Ing. M. Kousalíková, Ing. K. Březina – zastupitel 
hl. m. Prahy, předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., Ing. Z. Javornická pověřená 
řízením sekce finanční a investiční, doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. 
Prahy, Mgr. I. Kabický – náměstek primátora hl. m. Prahy. Zpočátku byla probírána 
obecná hlediska fungování FV ZHMP. V další části diskuze byly řešeny jednotlivé investiční 
akce a jejich zapojení v navrhovaném materiálu. Prezentovány byly názory pro i proti 
navrhovaným úpravám. Bylo zdůrazněno, že se u úprav a změn se nejedná pouze o změny 
kosmetické, ale o změny v prioritách a struktuře rozpočtu hl. m. Prahy. Přítomní členové 
Rady hl. m. Prahy odpovídali na dotazy týkající se akcí a kapitol rozpočtu hl. m. Prahy 
v jejich gesci. Členové FV ZHMP prezentovali názory a stanoviska k předloženému návrhu 
na úpravu schváleného rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2012 – rozpuštění investiční 
rezervy a někteří prezentovali své postoje k materiálu i z pohledu bývalé koalice. Podrobně se 
FV ZHMP v diskuzi věnoval výstavbě Hrošince a slonince v ZOO Praha a výstavbě 
Plaveckého areálu Šutka. Probíráno bylo také zapojení úvěrového rámce pro DP hl. m. Prahy, 
a.s., oblast čištění odpadních vod, oblast dopravy, oblast pohřebnictví, oblast technické 
vybavenosti i oblast školství. Na závěr byla krátce diskutována rezerva pro MČ hl. m. Prahy a 
její možné využití.  
 
Po vyčerpání diskuze dal předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. hlasovat o usnesení: 
 
1. FV ZHMP doporučuje ZHMP ke schválení návrh obsažený v tisku Z – 753 „K návrhu 

úpravy schváleného rozpočtu vlastního HMP na rok 2012 – souhrnný finanční vztah, 

rozpuštění rezervy na kapitálové výdaje, převody nevyčerpaných prostředků z roku 2011“ 

v navržené podobě. 

 
Hlasování č. 3:  5 pro, 0 proti, zdržel hlasování 2 – návrh byl přijat 
 
 
III. Metodika čerpání rozpočtové rezervy pro MČ HMP pro rok 2012 
 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. 
Svobodovi, CSc. – primátoru hl. m. Prahy. Ten přítomným sdělil základní ukazatele 
projednávaného bodu, jako povinnosti předkladatelů, termíny pro odevzdání žádostí a 
konstatoval, že RHMP bude metodiku projednávat na svém zasedání. 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. otevřel diskuzi. 
 
Do diskuze se zapojili Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., Ing. M. Štěpán, Ing. 
M. Kousalíková, doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy, JUDr. P. 
Hulinský, Ph.D.. Probíráno bylo zejména snížení rezervy oproti minulým letům a bylo 
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navrženo, zda by se neměl snížit i počet možných žádostí, které by mohla každá MČ hl. m. 
Prahy podat. Dále bylo diskutováno, zda lze určit o co mohou MČ hl. m. Prahy požádat. 
Diskutována byla zejména oblast školství v  MČ hl. m. Prahy. 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. dal na závěr diskuze hlasovat o usnesení: 
 
 
2. FV ZHMP doporučuje RHMP schválit metodiku čerpání rezervy pro MČ hl. m. Prahy 

na rok 2012 v podobě uvedené v tisku R-6050. FV ZHMP doporučuje snížit počet 

žádostí na dvě a zároveň doporučuje, aby preference šla do oblasti školství a zároveň 

aby byly brány v potaz dopady nového rozdělení dotací pro MČ hl. m. Prahy. 

 
Hlasování č. 4:   8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
IV. Plán činnosti FV ZHMP na I. pololetí 2012 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. otevřel bod a vyzval k doplnění 
navrhovaného plánu činnosti. V následné diskuzi do které se postupně zapojili JUDr. P. 
Hulinský, Ph.D., Ing. M. Štěpán, předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., M. 
Kousalíková byla řešena možná témata nad rámec navržených, kterými by se mohl FV 
ZHMP v prvním pololetí 2011 zabývat.  
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. na závěr konstatoval, že pro příští jednání FV 
ZHMP bude zařazena problematika financování Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. a 
aktualizace dluhové služby hl. m. Prahy. 
 
V. Různé 
 
Nikdo se nepřihlásil do diskuze, proto poděkoval předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, 
CSc. všem přítomným za účast a ukončil jednání FV ZHMP. 

 
 
 
 
 

doc. Ing. Zdeněk Tůma, CSc.  
předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Bc. O. Pecha 


